
Protokół 

z Zebrania Mieszkańców jednostki pomocniczej Osiedle Nr 1 

w dniu 30 stycznia 2019 r. 

 

 

 Zebranie Mieszkańców jednostki zostało zwołane przez Burmistrza Miasta Kuźnia 

Raciborska, Zarządzeniem nr B.0050.33.2019 z dnia 21.01.2019 w sprawie zwołania 

Zebrania Wiejskiego dla dokonania wyboru organów Jednostki Pomocniczej „Osiedle Nr 1”. 

Na przewodniczącego zebrania Burmistrz wyznaczył Sekretarza Miasta, Dominika Klimanka. 

W Zarządzeniu został uwzględniony zapis ze statutu,  mówiący o tym, że w przypadku 

nieuzyskania w pierwszym terminie wymaganej dla prawomocności obrad liczby 

mieszkańców, Zebranie odbędzie się w drugim terminie, czyli po upływie 30 minut i będzie 

prawomocne bez względu na liczbę biorących w zebraniu mieszkańców. 

Porządek Zebrania: 

1. Otwarcie zebrania  

1.1. powitanie zebranych przez Przewodniczącego Zebrania. 

2. Sprawdzenie  kworum i stwierdzenie prawomocności zebrania. 

3. Sprawozdanie z działalności Zarządu Osiedla  i Przewodniczącego za okres kadencji 

2014-2018r. 

4. Wybór Komisji  Skrutacyjnej dla przeprowadzenia tajnego głosowania w sprawie wyboru 

Przewodniczącego oraz Zarządu Osiedla. 

5. Wybór Przewodniczącego 

5.1. – Zgłaszanie kandydatów  

5.2. – Zamknięcie listy kandydatów 

5.3. – Omówienie sposobu głosowania 

5.4. – Przeprowadzenie tajnego głosowania. 

5.5. – Ustalenie wyniku głosowania 

5.6. – Ogłoszenie wyników 

– Odczytanie protokołu Komisji Skrutacyjnej 

– Odczytanie Uchwały Zebrania Mieszkańców w sprawie Wyboru 

Przewodniczącego Zarządu Osiedla. 

6. Uchwała w sprawie ustalenia składu liczbowego Zarządu Osiedla. 

7. Wybór członków Zarządu Osiedla.  

 7.1– Zgłaszanie kandydatów. 

7.2- Zamknięcie listy kandydatów. 

7.3– Omówienie sposobu głosowania. 

7.4– Przeprowadzenie tajnego głosowania 



7.5– Ustalenie wyniku głosowania. 

7.6– Ogłoszenie wyników  

– Odczytanie protokołu Komisji Skrutacyjnej 

– Odczytanie Uchwały Zebrania Mieszkańców w sprawie wyboru członków 

Zarządu Osiedla. 

8.Zapytania i wnioski. 

9.Zakończenie Zebrania Mieszkańców. 

 

Ad. 1 

Otwarcia Zebrania dokonał jego przewodniczący, Dominik Klimanek. Na podstawie podpisów 

na liście obecności nie stwierdził kworum, co spowodowało konieczność ogłoszenia drugiego 

terminu Zebrania, co uczynił. 

W oczekiwaniu na prawomocność zdecydowano realizować punkt 8 porządku obrad. 

 

Ad. 8 

Jako pierwszy głos zabrał Burmistrz, który przedstawił działania Gminy w celu poprawy 

jakości życia mieszkańców, między innymi program Odnawialne Źródła Energii, Program 

Ograniczania Niskiej Emisji, Program „Czyste powietrze”, budowa kanalizacji, budowa 

chodników, szkolenia dla mieszkańców mające na celu poprawę kompetencji cyfrowych w 

ramach projektu „Obywatel IT”. Poruszony został temat zagospodarowania budynku po 

szkole podstawowej przy ul. Arki Bożka.  

Przewodniczący zapowiedział, że punkt 8 będzie realizowany podczas pracy Komisji 

Skrutacyjnej. 

 

Ad. 2. 

Po upływie wyznaczonego czasu, Przewodniczący  powitał zebranych mieszkańców i 

przystąpił do realizacji ustalonego porządku Zebrania.   Obrady od tego momentu były 

prawomocne. 

 

 

 

Ad. 3 

Sprawozdanie z działalności Zarządu i Przewodniczącej przedstawiła Przewodnicząca 

Zarządu Osiedla, Krystyna Borutko. 

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 4 



Na członków Komisji Skrutacyjnej zaproponowano: Piotra Klichtę, Adama Skórkę, Wojciecha 

Gdesza – wszystkie osoby zgodziły się na pracę w Komisji. 

 

Ad. 5 

Na Przewodniczącego Zarządu Osiedla Nr 1 zgłoszono następujące kandydatury: - Jacek 

Gąska, Zdzisław Czarnacki. 

Kandydaci wyrazili zgodę na kandydowanie. 

Przewodniczący Zebrania omówił sposób głosowania. Komisja Skrutacyjna rozdała 

mieszkańcom karty do głosowania, na której wpisywano nazwisko wybranego kandydata. 

Następnie karty zebrano do urny i Komisja Skrutacyjna przystąpiła do ustalenia wyniku 

głosowania, co zostało udokumentowane w sporządzonym protokole, który został odczytany. 

Największą liczbę głosów zdobył Pan Jacek Gąska. Protokół Komisji wraz z kartami do 

głosowania znajduje się w załączeniu do protokołu. Następnie Przewodniczący odczytał 

uchwałę nr 1 Zebrania Mieszkańców, w sprawie wyboru Przewodniczącego Zarządu Osiedla 

Nr 1  na kadencję 2018-2023. 

 

Ad. 6 

Przewodniczący zwrócił się do nowo wybranego Przewodniczącego z pytaniem o liczbę 

członków Zarządu Osiedla. Jacek Gaska zaproponował 10 osób. Innych propozycji nie 

zgłoszono. Propozycja została poddana pod głosowanie. 

Uchwała nr 2 w sprawie ustalenia składu liczbowego Zarządu Osiedla Nr 1 została poddana 

pod głosowanie i podjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 7 

Komisja przyjęła następujące kandydatury na członków Zarządu Osiedla: Anna Kostka – T, 

Krzysztof Grobelny – T, Bartosz Kozina – T, Daniel Zawada – T, Gabriel Bieniewski – T, 

Alicja Kiec – T, Małgorzata Kostka – T, Tomasz Gomółka – N, Małgorzata Gomółka – T, 

Joanna Nienadowska – T, Beata Pawlak – T, Dariusz Stawicki – T, Krystyna Borutko – N; 

gdzie T oznacza wyrażenie zgody na kandydowanie, N – jej brak. 

Następnie zostały przygotowane karty do głosowania, na których wypisano nazwiska 

kandydatów. Uczestnicy zebrania zostali poinformowani o sposobie głosowania. Komisja 

rozdała karty, po chwili zebrała je do urny i przystąpiono do ustalenia wyniku głosowania. W 

tym czasie kontynuowano omawianie spraw bieżących jednostki. 

 

Ad. 8 c.d. 

Dyskusja dotyczyła następujących tematów: 

- rekompensaty za przekształcenie użytkowania wieczystego we własność, 



- awaria wodociągu na ul. Spacerowej, 

- patrole policji w godzinach wieczornych i nocnych, 

- lokalizacja ławek na osiedlu do uzgodnienia z mieszkańcami. 

 

Ad. 7 c.d 

Komisja Skrutacyjna zakończyła pracę, co zostało potwierdzone sporządzonym protokołem, 

który został odczytany. 

Protokół wraz z kartami do głosowania stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący odczytał uchwałę nr 3 Zebrania Mieszkańców, w sprawie wyboru członków 

Zarządu Osiedla Nr 1, którymi zostali: Anna Kostka, Krzysztof Grobelny, Bartosz Kozina, 

Daniel Zawada, Gabriel Bieniewski, Alicja Kiec, Małgorzata Kostka, Małgorzata Gomółka, 

Beata Pawlak, Joanna Nienadowska. 

 

Ad. 9 

Wobec wyczerpania porządku obrad, Przewodniczący podziękował wszystkim za udział i 

zamknął Zebranie. 

 

 

       Przewodniczący Zebrania 

 

                        Dominik Klimanek 

 

 

 

  

 


